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Motie Studentenfiets Venlo 

 
 
De gemeenteraad van Venlo, bijeen in openbare vergadering op 6 en 7 november 2014. 
 
 
 
Overwegende dat: 
 

 e gemeente Venlo forse ambities heeft op het gebeid van hoger- en wetenschappelijk 
onderwijs; 

 de gemeente Venlo in de nabije toekomst méér studenten (blijvend) aan onze gemeente en 
regio wil binden; 

 er extra maatregelen en inzet voor nodig is om dit te realiseren; 

 bewegen gezond is; 

 onderstaand initiatief een positieve uitwerking zal hebben op Venlo als (studenten) stad. 
 
 
Geeft het college de opdracht om: 
 

 een regeling uit te werken zodat elke nieuwe hbo of universitaire student, welke niet 
woonachtig is in Venlo maar zich in Venlo vestigt, uitgerust kan worden met een Venlo-fiets; 

 de dekking te halen uit het potje kennis-infrastructuur en hierbij ook creatief op zoek te gaan 
naar mogelijkheden omtrent het realiseren sponsoring; 

 gebruik te maken van de kennis en kracht op dit gebied van de medewerkers van de WAA 
door ze bij dit plan te betrekken en hun een rol toe te dichten 

 
 

 
 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
CDA fractie: Tom Verhaegh 
 

 



 
 
 
 
Toelichting 

 
 
Wij als Venlo zetten hoog in op de komst van studenten. Hieruit voortvloeiend willen we dat 
studenten na de studie zich in Venlo vestigen. Er is echter veel concurrentie van andere, nabij 
gelegen steden. Denk hierbij aan Eindhoven, Nijmegen en Maastricht. Venlo is een jonge en 
opkomende studentenstad. We zullen daarom extra stappen moeten ondernemen om ons te 
onderscheiden van de bovengenoemde steden. Vandaar het idee van de studentenfiets. 
 
Waarom een fiets? Bewegen is gezond, en studenten dienen mobiel te zijn. Het openbaar vervoer is 
in onze stad veel minder georganiseerd voor studenten dan elders. Voorbeeld. In Nijmegen rijdt lijn 
10. Deze heet de Heyendaal Shuttle. Deze dubbele bussen rijden elke vijf minuten in een vaste route 
van station Nijmegen Centraal, richting alle hogescholen en universiteitscomplexen. Nadeel van een 
lijn bus is dat die niet perse naar je bestemming rijdt. Met een fiets kan dit wel.  
 
Het CDA wilt dat elke student, hbo of universitair, die zich in onze gemeente vestigt (dus op kamers 
gaat) een voucher krijgt waarmee de student een fiets op borg krijgt bij een van onze fietsenwinkels, 
of misschien een toekomstig hofleverancier, de WAA. 
 
 
Wonen in Venlo als student? Door onze blauw rode fiets wordt je op straat herkent. 


